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ZÁPIS Z CMS FÓRA – 12. 7. 2012 
 

 
 

Výsledky jednání: 
 

Přítomní zástupci realizačního týmu projektu KIVS MV ČR 

 

Ing. Vladimír Velas - ředitel odboru provozu informačních technologií a komunikací MV 

Ing. Josef Matějka - vedoucí oddělení rozvoje služeb KIVS odboru provozu informačních technologií a komunikací MV, 

moderátor 

Ing. František Štefan - poradce náměstka MV pro informační technologie a eGovernment  

Mgr. Ondřej Knebl – právník, příprava a úpravy Dohody o centralizovaném zadávání a konzultace v právní oblasti 

v rámci projektu 

Vítězslav Grygar – zástupce společnosti eCENTRE, a.s. - koordinace zadávacího řízení 

Ing. Roman Pokorný - zástupce společnosti eCENTRE, a.s. - zodpovědnost za realizaci zadávacího řízení 

Alice Mazurková – zástupce společnosti eCENTRE, a.s. - zodpovědnost za komunikaci v rámci projektu 

 

 

1. Zahájení CMS Fóra 

J. Matějka přivítal účastníky fóra a seznámil je s programem. 

Dobrý den, vítám Vás na jednání dnešního CMS Fóra, jménem realizačního týmu KIVS. Program dnešního CMS fóra, 
tak jak byl v pozvánce, se bude věnovat tématům: vyhodnocení plnění usnesení vlády č. 385, z 30. května letošního 
roku, pak se budeme věnovat tématu Poptávkové listy, pak bude následovat diskuse a závěr našeho dnešního jednání. 

 

V úvodu bych chtěl říct, že z dnešního jednání bude pořizován zvukový záznam. Takže v té souvislosti bych Vás chtěl 
požádat, kdo se potom budete hlásit o slovo, s jakýmikoliv dotazy, příspěvky do diskuze, bude potřeba vyčkat chvíle, až 
se Vám dostane do ruky mikrofon, protože zde instalované pevné mikrofony nemají příslušné směrové charakteristiky 
tak, aby Vás sejmuly tady z toho sálu. To jenom takovéto technické opatření v úvodu. Takže bez nějakého dlouhého 
zdržování přistoupíme hned k tomu prvnímu bodu, ve kterém Vás pan Pokorný seznámí s plněním části toho usnesení 
385 z května letošního roku, které se týká Dohod o centralizovaném zadávání, a řekněme těch čísel s tím spojených, 
tak, jak už tady ostatně vidíte v náhledu, na prvním slajdu. Takže slovo má pan Pokorný 
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Ing. Roman Pokorný 

Dobrý den, dámy a pánové, děkuju. Já bych víceméně dnes ani moc zdržovat nechtěl a nebudu. Co se týká aktuálního 
stavu, podle toho jak dorazily podepsané Dohody o centralizovaném zadávání, tak řekněme: celkem oslovených 
subjektů je 544 + 3 města se k tomu připojily, v současné chvíli máme celkem podepsáno 222 Dohod o centralizovaném 
zadávání, s tím, že z toho centrálně řešeno přes Ministerstvo spravedlnosti, Ministerstvo kultury, Ministerstvo dopravy, 
Český úřad zeměměřičský a katastrální, jich je dohromady 185, což nám činí v současné chvíli 407 subjektů, které 
podepsaly Dohodu o centralizovaném zadávání a připojí se v rámci KIVSu, na základě usnesení vlády k tomuto 
projektu, s tím, že samozřejmě bude velmi záležet na tom, v jakém čase poptávkové listy od Vás dostaneme, s tím, že 
od 85 organizací máme informaci, že přistupovat a podepisovat Dohodu o centralizovaném zadávání nebudou. A 
v současné chvíli, teda k včerejšímu večeru, bylo ještě nedoručených 55 Dohod o centralizovaném zadávání. 
Předpokládáme, že v průběhu dneška a zítřka bychom připravili takovýto finální počet, protože na základě dopisu pana 
náměstka ministra vnitra byl dán náhradní termín k 4. 7. 2012. Předpokládám, že datum 13. 7. 2012, je posledním 
datem, kdy bychom chtěli udělat takové to poslední, finální zhodnocení, co všechno dorazilo a kdo se k  tomu připojil. 
Poprosím víceméně, máme stanovený termín na pondělí 16. července, což je víceméně za 4 dny a rádi bychom, abyste 
nám v tomto termínu vyplnili a zaslali svoje poptávkové listy, abychom mohli nějakým způsobem přikročit následně 
k finalizaci zadávací dokumentace, a pak, pakliže nám zašlete požadavky, jak byste jednotlivé služby chtěli nějakým 
způsobem grupovat, tak abychom samozřejmě byli připraveni na nějakou případnou grupaci těchto služeb podle Vašich 
požadavků. Za mě je to v současné chvíli všechno. Takže poprosím a předám slovo p. Matějkovi.  
 
Ing. Josef Matějka 

Děkuji p. Pokornému. Přejdeme teda k druhému bodu, kterým jsou Poptávkové listy. Pár slov na úvod řekne p. Štefan.  
 

Ing. František Štefan 

Dobrý den, dámy a pánové. Tento blok by se měl zabývat otázkou poptávkových listů. V současné doby by mělo 
probíhat vyplňování poptávkových listů, které Vám byly zaslány. V současné době, v tomto týdnu již přicházely určité 
dotazy na vyplňování těchto poptávkových listů na e-mailovou schránku kivs@mvcr.cz. Chtěl bych Vás požádat, pokud 
máte k poptávkovým listům nějaké dotazy, jestli byste byli tak hodní a ty dotazy nám touto formou elektronickou zasílali 
na tu e-mailovou schránku a my se budeme snažit na ty Vaše dotazy, v co možná nejkratší době, odpovídat, abyste byli 
schopní zvládnout vyplnit ty Poptávkové listy do toho termínu 16. 7.  Na základě požadavků MPSV byl ještě připraven, 
jak už jste si všimli, nový katalogový list SIP TRUNK?, byl také rozeslán v rámci těch katalogových listů, takže pokud 

byste chtěli využít tuto službu, tak byl proto vytvořen nový katalogový list. Z mého pohledu bych Vás opravdu chtěl 
požádat, abyste byli, v případě, že máte dotazy k těm požadavkovým listům, ta hodní a ty dotazy nám opravdu zaslali.  

 

Ten prostor tady opravdu je, takže bych ho rád použil jako diskuzní fórum pro dotazy na vyplňování poptávkových listů.  

 

Ing. Josef Matějka 

Prosím každého diskutujícího, aby se v úvodu představil, a pak přednesl ten dotaz.  

 

Ing. Jiří Došla – Ministerstvo zemědělství 

Dobrý den, Ing. Jiří Došla, zastupuji Ministerstvo zemědělství. A mám jeden dotaz a jednu informaci. K těm 
požadavkovým listům: 2. 7.  byl umístěn na webu nový formulář Požadavkových listů – opravený, ale mám obavu, že ne 
všichni o tom vědí – týká se to IP VPN, kde z listu bylo odstraněno asi 8 nebo 10 sloupců. To je jedna věc a druhá věc, 
tou bych chtěl reagovat na p. Ing. Štefana, aby řekl, co je to nejkratší možná doba na odpověď: zasílal jsem 2. 7. dotaz 
na Vás, resp. na KIVS, bylo to prokazatelně předáno na Vás, týkalo se to vyplňování, měl jsem prosbu, jak mám vyplnit 
některé věci týkající se datových center – do dneška nemám odpověď. Děkuji 

 

Ing. František Štefan 

Pokud jste na to odpověď nedostal, za to se omlouvám, budu muset interně zjistit, proč se k Vám odpověď nedostala, 
odpověď já jsem posílal nazpátek. Zjistím za náš tým a během dneška pošleme. Za to se omlouvám. Samozřejmě se 
budeme snažit odpovídat v řádu jednoho dne. Jakmile ten dotaz obdržím, tak já se k němu vyjadřuju a maximálně druhý 
den ho posílám nazpátek. Zjistím a pošleme Vám ho nazpátek během dneška.  

 

Prosím další dotaz:  

mailto:kivs@mvcr.cz
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Petr Novák, Ministerstvo financí 

Petr Novák, dobrý den, Ministerstvo financí. Já mám prosbu nebo dotaz, co mě osobně trápí ohledně požadavkových 
listů a registrů KIVSu, protože dlouhodobě je uváděný v takových hrozně dlouhých tabulkách, které nejsou úplně 
vhodný pro nějaký strojový zpracování, prostě používání křížků, jako hodnoty pro nějaký konkrétní parametr, je hodně 
nepraktický i s ohledem na budoucí převod do nějaké databáze. Tento problém je tam relativně dlouho a podle mě to 
hrozně znepřehlědňuje tu tabulku. To znamená, že tam kde, neříkám, teď už asi není čas to měnit, ale do budoucna 
jestli by nestálo za to ten registr přeformulovat tak, aby byl parametr IP VPN a k tomu nějaký odpovídající parametr 
z číselníku katalogového listu, protože v momentě, kdy my si děláme nějakou vnitřní statistiku, s ohledem na rychlosti, 
vyhledávat makry nějaká „x“ je šílená věc. Není to tak šíleně moc práce, aby se to překlopilo do nějakého strojově 
čitelnějšího formátu.  

 

Ing. František Štefan 

Určitě děkuju za ten příspěvek. Možná si vzpomínáte na první CMS fórum, tady byl zástupce České pošty, který tady 
anoncoval, že by rovněž uvítal nějaký nový formát registru služeb. V současné době my samozřejmě registr služeb 
máme vytvořený pod novým portálem KIVS. My jsme si bohužel netroufli spustit ten portál dřív, než dojde k naplnění 
poptávkových listů reálnými daty. Jakmile to od Vás proběhne, tak my ten registr služeb překlopíme do nového formátu 
a bude odstraněno to křížkování, to znamená, doopravdy tam vznikne nějaká automatizace a vy uvidíte v rámci toho 
portálu hodnotu toho parametru.   

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Já si nemyslím, že sběr dat těmi excelovskými tabulkami je nutně špatně, ale ta struktura toho listu prostě není vhodná 
a i co jsem se bavil se známýma, jaký je názor dalších odborníků, tak mi vlastně potvrdili to, že tento stávající formát 
prostě není optimální už jen proto, že být nějakým subjektem zvenčí, který je u toho poprvé, tak to křížkování je prostě 
šílený, když to můžu mít krásně hodnoty, které se dají jednoduše statisticky vyhodnocovat kontingenčníma tabulkama, 
tzn, nástrojema excelu. Samozřejmě i ta migrace do toho nějakého SQL, který tam budete mít, je podle mně jednodušší 
z lepších dat, které jsou na začátku.  Protože může dojít k nějakým chybám, které se tam objeví až v průběhu té 
migrace.  To znamená, že my zase budeme muset validovat ta data, která jsou v tom registru a ta validace je pak 
čtyřikrát pro všechny ty subjekty, což je hrozně nepraktické. 

 

Ing. František Štefan 

Beru to jako konstatování, souhlasím.  

Další dotaz? 

 

Ing. Daniel Hetzer, Ministerstvo financí 

Já mám nebo my jsme si připravili několik dotazů a pošleme je na ten kivs@mvcr.cz. Ze základu jenom teď reakce na to 
vyplňování těch křížků: třeba u dejme tomu linek hlasových, ISDN 2, když mám tři desítkové provolby, tak tam na to 
nemám místo. Já tam vyplním jeden křížek, že mám desítkovou provolbu, ale nikde už nevidím, že ty desítkové 
provolby tam chci tři. Obrácený dotaz: mám 6 linek ISDN 30, které jsem zmigroval z PCM, tu PCM jsme měli jednu, kdy 
jsme měli jako 6 kusů. Před třemi lety jsme byli donuceni to změnit na šest kusů ze šesti KIVS ID, takže my máme teď 6 
KIVS ID u ISDN 30, ale máme jenom jednu desetitisícovou provolbu. Já když zakřížkuju u všech desetitisícovou 
provolbu, tak se mi to prodraží, protože mám jenom jednu. A když je tam nenapíšu, tak to bude vypadat, jako že to není 
vyplněný.  To je jeden dotaz, připomínka. Druhý je, že jsou katalogové listy na ISDN hovorné QOSy – kategorie QOSů, 
ale požadavkové list, i když jsou uvedeny v tom manuálu, tak tady nejsou. Takže já když tady vyplním tu tarifikaci třeba 
u těch ISDN, tak to je OK, protože ta je tam na konci toho požadavkového listu, tam si vyberu tarifikaci, i když nevím, 
proč je tam směr volání, jestli si mám zakřížkovat třeba místní nebo meziměstský, že to je jedno a to samé teď už pět 
let. To za prvé. A za druhé proč je budu křížkovat, když chci z té HTS nebo z ISDN volat a půjde mi to přes ústřednu a 
ta ústředna to bude překlápět na GSM bránu ven, tak já tam nebudu mít zakřížkovaný, protože jsem zapomněl nebo 
protože to neumím, že chci volat na mobily, ale nedostanu se už na mobily, protože tam nebudu mít křížek v tabulce.  
Takže ten směr volání tam je, podle mně, nesmyslný nebo úplně navíc. Je to hezky v té tarifikaci rozepsané, že to 
máme 120 + 60 Merkur, Venuše, Země, Mars, to je v pohodě, ale ty křížky jsou tam už zbytečné v tom, že když já tady 
volám, tak ten člověk na tom úřadu, jemu jedno jestli volá na mobil nebo na to, protože on neví, jak se to dostane ven 
přes tu ústřednu. Takže já to tak samozřejmě můžu udělat a budeme to tak dělat a budeme všichni křížkovat všechno, 
protože chtějí volat všude a navíc to místní a meziměstské, to rozdělení už dávno neplatí. To je první věc a druhá věc je 

mailto:kivs@mvcr.cz
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k těm QOSům: v katalogovém listu je QOS uvedený i v IP VPN a je zvlášť katalogový list, kde jsou QOSy rozděleny na 
třídy. V požadavkovém listu je QOS ano / ne.  Ale dál už nemám jako to vyplnit, jaký QOS, když dám „ano“.  Tam už 
není potom, jestli je to první, druhá, třetí, jestli je to datový, hlasový. To tam není. To je jeden z dalších dotazů, které 
máme v sumáři. My je tady máme a pošleme je e-mailem a doufáme, že dostaneme odpověď.  Děkuji.  

 

Ing. Josef Matějka 

Děkuji za dotaz, jen se zeptám, pane Štefane, chcete na to teď nějak reagovat nebo necháte svoji reakci až na to 
elektronické podání?  Dobře. Prosím další dotaz.  

 

Jiří Veselý, ČÚZK 

Já bych na to navázal. Myslím, že ty QOSy tady zajímají poměrně velkou část lidí. Co to tedy znamená? Pro zadání já 
si tedy zaškrtnu v současných požadavkových listech, že chci QOS a z pohledu ceny je úplně jedno jestli tam chci 1, 2, 
3, 4 třídy, nebo ne? Protože to už opravdu nikde nevyplňuju a to je přesně ten dotaz a to asi potřebujeme vědět všichni, 
tohle.  Děkuju. 

 

Ing. František Štefan 

Já se na to teda podívám a všem pošlu nějakou zprávu z adresy KIVS, na ten dotaz ohledně QOSů.  

 

Prosím další dotaz?  

 

Ing. Bedřich Vít, Ministerstvo průmyslu 

Já bych také chtěl navázat na ten směr volání u těch požadavkových listů. Jestliže máme splnit termín 16., tzn. 
v pondělí, tak bychom dneska měli vědět, co tam všechno zakřížkujeme e nebo to necháme prázdné. a to by se mělo 
rozhodnout tady.  

 

Pane Štefane, budete reagovat?  

 

Ing. František Štefan 

Já Vás chci požádat, abyste to zakřížkovali všechno. Co se týká tch QOSů, budu Vás informovat během dneška. 

 

Prosím další dotaz? 

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Ještě jednou dobrý den, Já mám ještě jednu věc, která se týká těch požadavkových listů, a to konkrétně, tam je 
uvedeno ve sloupci „cena stávající služby za měsíc v KČ bez DPH“. Mě by zajímalo na jednu stranu, proč to tam máme 
uvádět, případně jestli tento údaj je ten, který má zastropovávat tu cenu. Protože něco jiného je pokud požadujeme ten 
strop, něco jiného je pokud uvádíme informativně cenu, kterou ani nevím, proč bychom měli uvádět.  

 

Děkuji za dotaz, odpoví pan Pokorný.  

 

Ing. Roman Pokorný 

My jsme měli požadavek, nebo rádi bychom, kdybyste tam vyplnili aktuální cenu služeb, kterou dneska máte, a tento 
údaj by měl sloužit k nějakému, řekněme orientačnímu vyhodnocení, o jaké případné slevy nebo jakým způsobem, se 
nám podařilo v rámci tohoto nového projektu případně ty ceny posnižovat. Je tam ještě jeden sloupeček, který by měl 
identifikovat, jeslti tu službu, kterou teď poptáváte, jestli ta služba je stejná, v případě, že ta služba stejná není, tak tam 
vyplnit, jaké ty parametry jsou, a pak je to samozřejmě nevyhodnotitelné. Pakliže ty služby budou stejné, pak ty částky 
umíme srovnat a vyhodnotit.  

 

Ještě jeden doplňující dotaz:  
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Petr Novák, Ministerstvo financí 

Jestli ještě můžu: Bavili jsme se o tom, že tam bude nějaké zastropování té ceny právě pro to, aby případně byl splněn 
ten odstavec 2.5. Smlouvy, tzn., máme toto považovat i za tu cenu, kterou lze považovat za nepřekročitelnou, byť nám 
se mění parametr a my bychom samozřejmě rádi v řadě lokalit výrazně zvyšovali rychlosti, i v návaznosti na ty ceny, 
které jsme letos viděli jakoby „tržní“. Tzn., my máme vlastně nástroje, jak stropovat ty ceny, i třeba ve vztahu k  těm 
operátorům, jestli to teda vůbec bude možný jim řict: Tu službu chceme, ale maximálně za tu cenu, protože na to máme 
finanční prostředky jenom v této výši.  

 

Odpoví pan Pokorný:  

 

Ing. Roman Pokorný 

Určitě do tohoto sloupečku nevyplňujte tu hodnotu té stropové ceny, jestli můžu poprosit. Tu stropovou cenu, když tak 
případně, položka nebo sloupeček tam na to není. Já se když tak domluvím s p. Štefanem, doplnili bychom tam 
sloupeček na hodnotu stropové ceny, pokud byste ji tam chtěli uvést, tak ji tam případně uveďte. Ale jinak co se týká 
zadávací dokumentace, tak tam nám pravděpodobně nedovolí zastropovat cenu.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Já k tomu ještě uvedu na vysvětlenou, skutečně nemůžeme odhadnout, jak dopadne ta cena z toho zadávacího řízení a 
následně po elektronické aukci. A ten článek 2.5. DoCZ, v ní hovoří o nepřiměřené a skutečně neuměřené situaci, tzn, 
že to je cena vyšší než aktuální. Rozumíme si a souhlasím s Vámi. My nedokážeme určit, jaký je ten maximální strop. A 
zadavatelé by měli poptávat tu službu takovou, kterou požadují a pakliže jí požadují, tak by měli vědět, zda na tu službu 
mají  

 

Ještě jeden doplňující dotaz: 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Jestli ještě mohu doplnit, protože ten rozptyl tam je relativně extrémní. Když se podíváme třeba na ceny Českých 
radiokomunikací, já jsem se záměrně včera díval, protože to nebyly ceny nejnižší, ale myslím si, že to představuje určité 
tržní optimum, protože třeba ČDT, České Radiokomunikace, Dial Telecom, byly víceméně seřazeny v nějakém tom 
pomyslném středu, tzn. bral jsem to jako nějaký určitý etalon pro kalkulaci případných cen nějakých těch linek, ale ta 
cena je přesto často o polovinu nižší často než je stávající cena.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Doporučoval bych držet se těch cen výš, protože očekáváme opravdu v rámci soutěže, že ty ceny budou opravdu 
dynamicky srovnávány mezi soutěžiteli.  

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Myslíte tedy, že nemáme brát ani ten střed, který se nám povedl vysoutěžit, kde, podle určitých informací, ti operátoři 
mají ještě nějaký prostor snižování a máme se držet víceméně stávajících cen kivsáckých, které za dvoučtvrt Mb linky 
chtějí 20.000,- Kč, kde cena je reálně i tržně, byť s ohledem na soukromý sektor, jak jsme třeba ověřovali nebo s diskuzí 
s lidmi ověřovali, že ta cena je bliž tomu, co jsou u nás ty nejnižší ceny. Samozřejmě máme relativně velké množství 
linek v těch vysokých cenách, ale plánovat dál, že budeme platit 20.000,- za 2 Mb, to je trošku bizarní.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

To je velmi složitý dotaz, já Vám rozumím, nicméně, ten dodavatel si vždy najde nějaké odůvodnění, proč tu cenu má 
tak vysokou, ve srovnání s trhem, třeba. A konkrétní daná služba je individuální pro každou zakázku, protože ze znalosti 
těch stávajících služeb bych doporučoval stanovovat tu stropní cenu pro Vás maximální.  

 

Prosím o další dotazy z auditoria. Ano, p. Knebl ještě doplní.  

 

Mgr. Ondřej Knebl 
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Dobré dopoledne, Ondřej Knebl. K téhle otázce jsme již diskutovali na předchozích CMS fórech, že docela účinný 
nástroj, nebo může být docela účinným nástrojem dosahování nižších cen než třeba stávajících a stejně tak jako 
nástroj, hovořím o tom stropování, stejně tak jako nástroj, který může posloužit vlastně k internímu „budgetování“ toho 
zadavatele. Nevysoutěží se cena, na kterou nemá. Zkusíme to ještě, v návaznosti na ten Váš dotaz, interně promyslet. 
Já se domnívám, že tam čas ještě je dostatečný. V zásadě ten výsledek se stejně uvidí až za několik měsíců, takže 
pokud tam ty ceny busou mít nějaký vývoj i směrem dolů, tak bude možné je aktuálně upravit, ale tím nechci říct, že 
s odpovědí přijdeme někdy v září, ale nechme to do příštího CMS fóra.  

 

Děkuji. Další dotaz?  

 

p. Němeček, Policie ČR, Hradec Králové 

Dobrý den, Němeček, Policie ČR, Hradec Králové. Já bych se chtěl zeptat: Skutečně myslíte vážně, že budete ještě 
dneska měnit strukturu požadavkových listů, čtyři dny před odevzdáním, před termínem? Jestliže trváte na pondělku, to 
tam budeme doplňovat sloupce, kopírovat a předělávat všechno, co je hotový? To je dotaz č. 1 a dotaz č. 2 je 
technického rázu. Měli jsme ve spoustě případů HTS, kde byly na to navázány nějaké ADSL internety. Teď to tam je 
v katalogových listech natvrdo rozdělené od sebe. Chápu dobře, že to bude rozděleno a nebude to vázáno na jedno 
KIVS ID? V tom případě, pokud ano, tak u HTS jsou tam kolonky na nějaký internet, ale nechápu jaký. Děkuji.  

 

Pan Štefan. 

 

Ing. František Štefan 

Jestli můžu, pošlete mi to prosím na ten e-mail, ten dotaz.  Odpovím všem na ty dotazy.  

 

Další dotaz? Moment ještě k předchozímu dotazu, jestli dojde ještě ke změnám struktury poptávkových listů.  

 

Ing. Roman Pokorný 

K tomu se pokusím odpovědět já. Strukturu, tak jak je teď postavená, ta zůstane stejná, pakliže bychom tam něco 
přidávali, tak budeme přidávat sloupečky doprava. Čili to znamená, jakoby že na ty volné pole. Čili,  pokud by náhodou 
nastalo a potřebovali jste tam něco doplnit, tak, byť ošklivě, tak klasickým zkopírováním to tam budete moci zkopírovat a 
případně teda doplnit.  Deadline bude dneska, řekněme do pěti hodin odpoledne, budou vystaveny na webu 
Ministerstva vnitra opravené poptávkové listy a současně Vám všem pošleme informaci e-mailem z kivs@mvcr.cz. 

 

Prosím další dotaz. 

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

Dobrý den, Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí. Tak můj dotaz bude až jako druhý, teď reaguji na toto: Já 
bohužel už nebudu moci měnit požadavkové listy, protože pro mě to, co se týká hlasu, vyplňují organizační složky státu 
a ty už mi to vyplněné posílají, takže jak to dostanu, tak to zašlu, takže já už nic měnit nebudu. Mám už i vyplněná data, 
takže je nemíním také přepisovat. Takže to je za nás. Pokud pak bude potřeba cokoliv doplnit v průběhu, já stejně 
očekávám, že budou změnová řízení, protože za více než půl roku dojde v našich sítích ke změnám, stejně to budu 
muset aktualizovat. Dojde ke změnám nejenom v linkách, ale i parametrice služeb. Takže to je jenom informace za 
MPSV. A pak je teda druhý dotaz a to jsem se chtěla zeptat k cenám. Bavili jsme se o tom, že máme u jednotlivých 
linek, které mají ZPS nebo, které máme vysoutěženy, doplnit ceny. V případě, že u této linky dojde ke změně parametru 
služby, tzn. z 512 budu poptávat megabitovou nebo dvou megabitovou linku, pak, pokud tam dám tuto cenu, tak to 
nebude mít vypovídající hodnotu. Chcete tam uvést cenu k danému ZPS i přesto, že se mi mění parametrika té služby? 
To je všechno, děkuji.  

 

Děkuji za dotaz, odpoví pan Porný.  

 

 

Ing. Roman Pokorný 
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Jak jsem již uvedl, u služby, kde měníte parametriku by bylo optimální, kdybyste cenu uvedli a tu službu původní uvedli 
do sloupečku vedle, který tam je. Je to samozřejmě v tom okamžiku údaj naprosto irelevantní, my ho nebudeme moci 
zpětně vyhodnotit, ale zase na druhou stranu, pakliže ta parametrika zůstane stejná, je to krásný nástroj na to, abychom 
uměli porovnat ty ceny, které tam jsou.  

 

Ještě doplňující dotaz: 

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

Ještě jeden doplňující dotaz. Já chápu, proč se tam ty ceny dávají a je to naprosto v pořádku, protože to je jediné 
měřítko, jak vyhodnotit výsledek celé soutěže, ale nevím, kam mám vkládat to, že měním parametriku, to znamená do 
poznámky nebo nejsem si vědomá, do které části toho požadavkového listu. Nemám to v mnoha případech, nicméně 
někde budeme požadovat vyšší rychlosti, než máme vysoutěženy, budeme to chtít od toho 29. 3. 2013.    

 

Děkuji, p. Pokorný: 

 

Ing. Roman Pokorný 

Já si tady zkusím vybrat jeden konkrétní poptávkový list, je tam sloupeček, tady konkrétně to CO, kde je uvedena 
stávající cena služby za měsíc bez DPH a vedle toho je sloupeček popis stávající služby, pokud je jiná než požadovaná. 
Stačí to textové polo toho původního, tak jak ji máte neceněnou v rámci té stávající ceny.  

 

Další dotaz, prosím. 

 

Jiří Veselý, Český ústav zeměměřický a katastrální 

Veselý, ČUZK. Já bych jenom rád upozornil, že všechny tyhle ty údaje od nás samozřejmě máte, protože se přece 
zjišťovaly. Posílali jsme přece informace o linkách, na konci března jsme posílali kompletní informace o linkách, ceny a 
popisy těch linek.  Takže tyhle ty informace máte samozřejmě všechny a můžete si to dovázat přes to KIVS ID, které 
tam vyplňujeme. Pro mne to znamená vyplnit to ručně u všech linek, protože já v rámci nových požadavkových listů 
měním SLA a budu pravděpodobně měnit i rychlosti. Ručně samozřejmě, protože to se nedá přenést automatizovaně, 
tohle to.  

  

Pan Pokorný. 

 

Ing. Roman Pokorný 

Já se teda pokusím doptat na Ministerstvu vnitra, jestli teda tyhle ty informace dostupné jsou, pak samozřejmě… Já 
Vám teda pošlu z kivs@mvcr.cz informace, pakliže to na Vnitru bude dostupné, tak je samozřejmě zbytečné, abyste to 
vyplňovali znova. Ale já jsem tu informaci opravdu neměl. Jestli teda máte někde ta data, tedy, co se týká cena a KIVS 
ID, tak na rovinu říkám, nevyplňujte to sem a pošlete teda soubor vedle, paralelně s tím, pakliže se to dá spojit přes to 
konkrétní KIVS ID, tak je to samozřejmě dostatečné.  

 

Prosím další dotazy z auditoria. Prosím, tady. 

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Petr Mach, Ministerstvo financí, ještě jednou. Trošku se mi na to váže ještě jedna otázka, protože i u nás nastává 
situace, že v průběhu příštího roku budou vznikat nějaké nové lokality a teď, pokud to dobře říkám, tak se ty linky 
soutěží od 27. 3. v rámci toho otevřeného řízení na zavedení toho dynamického nákupního systému.  To znamená, my 
teď vysoutěžíme ty zgrupované balíky linek a někdy v říjnu se tedy vyhodnotí ta soutěž, uzavřou se smlouvy. A co když 
my teď budeme muset zrušit některé ty linky, které byly vysoutěžené, případně se budou zavádět nové. Tzn, nějaké 
prováděčky nebo třeba i mikro prováděčky ad-hoc, třeba i ohledně nějakých tří, pěti linek, relativně rychlý, v rámci toho 
DNS, nebo se to bude řešit opcí, protože je tam celá řada otázek, i takového procesního.., protože my si teďka 
plánujeme, co bychom skutečně chtěli od 27. 3. 2013, ale nevíme vůbec přesně zatím, p. Došla o tom minula mluvil, 
ohledně zřizování těch nových úřadů nebo agentur, tzn. těch změn tam bude relativně hodně.  

mailto:kivs@mvcr.cz
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Děkuji za dotaz, p. Panáček: 

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Samozřejmě počítáme s tím, Dynamický nákupní systém umožňuje po celou dobu trvání reflektovat jaksi požadavky 
zadavatelů na změny té technologie a vůbec té služby. Vy, pakliže budete mít tu službu stávající stejnou a budete ji 
třeba jenom rozšiřovat, tak na to uplatníme opce. Pakliže budete rušit, bude to umožněno v obchodních podmínkách do 
určité hranice. Pakliže budete poptávat zcela nové služby, je to snadné v tomto systému, podáme nabídku nebo tedy 
výzvu v rámci Dynamického nákupního systému a zadáme tu zakázku znovu, ale na ty služby, které jsou jaksi 
samostatně.  

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

To znamená, jestli to můžu zjednodušit, jakmile se bude soutěžit nová linka, bude se soutěžit novou výzvou.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Ano 

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Jakmile bude docházet ke kvalitativním změnám těch stávajících služeb, tak se budou moct řešit opcí, pokud to bude 
těch 20, 30% nebo kolik je ta zákonná mez.  A když se teď vysoutěží, že by naše linky, tzn. daňaři, příp. celníci, ať už 
bude ta grupa utvořená jakkoliv, tak bude jedna grupa, ta se vysoutěží někdy v tom říjnu, budeme mít na to ty ceny, a 
teď může u nás opravdu nastat ta situace, že se nějaká ta linka z toho zruší. Jak se bude třeba jako procesně rušit 
jedna ta konkrétní dílčí linka, protože v Daňové správě teď probíhá celá řada změn. Vznikají nová detašovaná 
pracoviště a může se stát, že z rozhodnutí organizačního se nějaká zruší, tzn., služba ještě není zavedena, takže asi 
není nic proti ničemu, aby se zrušila, ale samozřejmě všichni, i ti operátoři kalkulují s něčím, co bude za půl roku po tom 
vyhlášení, tak to je takové docela složité.  

 

Zodpoví p. Knebdl. 

 

Mgr. Ondřej Knebl 

Postupovat se bude tak, jak je v té smlouvě, tzn. v rámci opce a dodatku, případně novou soutěží, to je takto jen obecně 
položeno. (nesrozumitelná pasáž) Předpoklad je, že se bude systém soutěží na nějaké větší balíky služeb, řešení 

zvýšení rychlosti, zřízení nových linek, zrušení bude řešeno opcí.  

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Tzn., protože se i u nás bude stávat a stává se to i teď, že přijde organizační změna, která zavádí detašované 
pracoviště třeba. To je jedna linka.  Ten požadavek z managementu je, aby se to udělalo relativně rychle, např. u toho 
úřadu. Pak, ale čekat u té jedné, konkrétní linky, třeba tři měsíce, až se seskupí dostatečně velký balíček, to by bylo 
trošku problém. Samozřejmě, když se vysoutěží jen jedna linka, tak teoreticky my budeme mít jednu velkou grupu linek, 
kterou vysoutěží, dejme tomu GPS, a najednou se nám tam začnou objevovat jiné linky, které začnou vysoutěžovat jiní 
operátoři. Já vim, že se s tím nedá nic moc dělat, ale, samozřejmě i co paní Marešová minule říkala, že pro ni by bylo 
nejlepší, kdyby měla jednoho operátora, tak za půl roku jich tam může mít 5 nebo 10. Podle toho, kolik jich bude. S tím 
se nedá nic dělat. Jenom s tím musíme počítat. Pro nás je jenom důležité, aby ta linka vůbec fungovala, tzn., aby se pak 
zbytečně nečekalo na nějaké velké grupy v tom dynamickém nákupním systému. 

 

Ještě p. Knebl, prosím. 

 

 

 

Mgr. Ondřej Knebl 

V zásadě to bereme, jako komentář, jak jsme si tam řekli ty možnosti.  
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Prosím další dotazy za auditoria:  

 

Hankovec, Oblastní archiv Třeboň 

Dobrý den, Hankovec, oblastní archiv Třeboň. My máme takový problém, že některá pracoviště máme umístěná na 
zámcích, kde není ani ADSL připojení, v podstatě ani skoro žádné jiné, je tam jenom nějaký místní poskytovatel, který 
funguje třebas přes wi-fi. Jakým způsobem budete postupovat v těchto případech, protože je možné, že tento lokální 
poskytovatel se do nějakého velkého výběrového řízení nepohrne a v podstatě se nevysoutěží nikdo, třeba. Takže 
nastane situace, kdy... 

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Já Vám odpovím, s dovolením. Vy budete poptávat, jako veřejný zadavatel, který je zahrnut v rámci centralizovaného 
zadávání do toho projektu sám, například pro ty dané služby a budete dělat soutěž výhradně pro ten Váš zámek nebo 
pro Váš archiv. Tam potom předpokládejme, že ten uchazeč bude mít zájem se ucházet. Pakliže nebude vybrán žádný 
z uchazečů a dojde k situaci, nebo jeden, tak zákon nám dává možnost, nebo dnes už dokonce povinnost, tuto zakázku 
zrušit budete moci postupovat podle zákona s využitím modelu jednacího řízení bez uveřejnění, případně opakovat 

 

Hankovec, Oblastní archiv Třeboň 

Pak tam je totiž to riziko, my se můžeme dostat do situace, kdy se přihlásí někdo, např. se symetrickou linkou a na ni 
samozřejmě nebudou peníze. Pak budeme mít platit 20.000 za linku, kde teď platíme 3.000-  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Všechno je to otázka specifikace a podmínek v té výzvě.  

 

Prosím další dotazy: 

 

Ještě jeden dotaz, prosím Vás, my používáme u ADSL linek veřejnou, statickou IP adresu. Je na to pamatováno, jako 
možnost nějakého parametru, když potom budeme požadovat změnu těch linek? Je to pro bás poměrně důležitý 
parametr, poměrně důležitá záležitost. Já jsem to tam nikde nenašel.  

 

Ing. František Štefan 

Prosím zadat v rámci poznámky, 

 

Prosím další dotaz 

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

Ještě jednou, Marešová. Tohleto není dotaz nebo spíš připomínka k požadavkovým listům, ale spíš dotaz nebo 
připomínka k zadávací dokumentaci. Jenom bych chtěla upozornit na to, protože zadávací dokumentaci jsme k dispozici 
neměli, zda bude jasně popsáno, jak počítat pokuty a penále z nedodržení SLA, tzn., aby byl jasně dán model výpočtu. 
Protože my jsme teď narazili na problematiku výpočtu, neudělali jsme to úplně dobře v našem JŘBÚ a teď máme 
s penalizací problémy. Jestliže teď ze zkušenosti vím, že se nám to vymstilo, tak jen chci upozornit, aby byl dán jasně 
výpočet, jak se to bude počítat, jaké budou brány dny, aby to bylo nerozporovatelné.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Já Vám velice děkuji za tu připomínku. Vy máte tedy konkrétní metodiku jak tuto problematiku vyřešit?  

 

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

Ano 
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JUDr. Tomáš Panáček 

Doporučuji, abychom se na to společně podívali, protože to vnímáme také jako velice závažnou věc, aby ta penalizace 
byla jasná.  

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

My v podstatě celou dobu trvání KIVSu operátory sledujeme, vypočítáváme dodržování SLA a dávají nám vratky v rámci 
fakturace, takže to pravidelně děláme, ale moc jsme si dobře ten model nenastavili. 

 

Mgr. Ondřej Knebl 

Jestli tomu rozumím dobře, tak ten systém, co byl v dřívější rámcové smlouvě toho ujednání o úrovni služeb, smluvní 
pokuty tam stanovené, tak ten se nám osvědčil a ten co máte na ten rok, jste použili jiný a ten se Vám neosvědčil. Je to 
tak?  

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

Byl použitý jiný, nebyl tak popsaný, nevím, jestli byl dobře udělaný ten první, to bych nerada řekla ano, aby se to vzalo 
1:1, nicméně tam už jsou zajeté určité způsoby a ti operátoři to tak slyšeli a prostě to fungovalo a už se to 
nerozporovalo. Kdežto teď jsme použili jiný a nebyl tam tak důkladně popsán, resp. byl psán trošku jinak a teď ty 
rozpory jsou. Jsme schopni v tomto třeba zkonzultovat Váš návrh výpočtu, ale nicméně je to opravdu docela důležité, 
protože ten rozdíl toho výpočtu SLA nám dělá řádově tisícikoruny. Nebyl to rozdíl nějakých stovek, ale opravdu nám při 
jednom typu výpočtu vyšlo 150,- Kč třicetitisícové linky a v druhém způsobu výpočtu 15.000,- Kč. Takže tam ten rozdíl je 
znatelný a teď to tedy řešíme. Proto já na to upozorňuju.  

 

Mgr. Ondřej Knebl 

Já jsem se na to ptal, protože pro ten model od roku 2013 předpokládáme využít ujednání o úrovni služeb, vč. těch 
sankcí, atd. z toho modelu, který byl před těmi JŘBÚ, tzn. dva roky nebo rok nazpátek. Jenom pro upřesnění nebude 
součástí zadávací dokumentace, v tom smyslu, že by se přímo podle zadávací dokumentace uplatňovaly ty sankce, ale 
bude součástí smlouvy mezi operátorem a ministerstvem, ke které přistupují jednotliví zadavatelé, a tento vzor smlouvy 
bude již součástí zadávací dokumentace při otevření vlastního dynamického nákupního systému, respektive při 
vyhlášení zadávacího řízení na otevření dynamického nákupního systému. Budou dva ty vzory, jedena bude na tu část 
DNS, která upravuje, řekněme CMS služby, a druhý vzor bude na tu druhou část, tzn. na služby KTS. V obou by měla 
být ta ustanovení nebo ujednání o úrovni služeb, s těmi sankcemi, atd. Z hlediska konzultace k tomu, uvidíme, jak to 
půjde, říkal jsem na posledním CMS fóru, že pokud budeme včas stíhat interně si ji okomentovat, připomínkovat a 
finalizovat jednotlivé návrhy jak zadávací dokumentace, tak jejich součásti, včetně té smlouvy nebo těch smluv, tak je 
budeme nějakým veřejným způsobem prezentovat, uvidíme, jak to budeme stíhat.  

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

Každopádně pokud nám to budete chtít zaslat, jsme schopni se Vám k tomu vyjádřit, jestli to takto vidíme jako 
dostatečné nebo nedostatečné.  

 

Děkuji, možná toho využijeme. 

 

Děkuji, další dotaz. 

 

Jiří Došla, Ministerstvo zemědělství 

Ještě jednou, Došla, Ministerstvo zemědělství. Já se jenom vracím k zadávací dokumentaci a chtěl jsem se zeptat, už 
jsme tady o tom mluvili, ale ten problém spolu sdílení nákladů na případnou migraci housingu nebo tohohle datového 
centra. Mluvilo se, že se nad tím zamyslíte nebo jestli už je teda nějaké řešení. Já vím, že to je obtížná věc, ale zase na 
druhou stranu zase je to dost zásadní věc, protože když si vezmu, že se to musí vysoutěžit, že se to soutěží opravdu 
otevřeně a bude teda získaná třeba cena poloviční, tak případný zisk tady z toho nepokryje vůbec ty náklady na tu 
migraci. Protože stěhovat takové datové centrum, které podle Zemědělství má nějakých 80 m

2
, desítky zařízení. Podle 

informací, které já mám, protože já to přímo neřeším, nedělám, tak by se v podstatě muselo vybudovat nové datové 
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centrum a to by byly investice takové, že by to vůbec neprošlo, takže já se teda ptám, jak v této věci postupovat a 
případně tedy znovu dávám prosbu nebo žádost, aby byla znovu tato myšlenka o sdílení těch nákladů, do té zadávací 
dokumentace, zapracovaná. I když vím, že někdo to může otočit jako diskriminaci, protože ten stávající nemá nic a ty 
ostatní by byli bití. Ale zase na druhou stranu, já jsem zákazník a á se přece nemůžu nechat tlouct jenom kvůli tomu, že 
nějakého operátora to nezajímá, že hlavně chce on mít zisk. Děkuji.  

 

Děkuji za dotaz. Chcete se k tomu vyjádřit? Pan Knebl. 

 

Mgr. Ondřej Knebl 

Děkuji za důvěru. Situace je taková, že jsme tu otázku, upřímně řečeno, nevyřešili do uspokojivé míry, kterou bychom 
byli schopni prezentovat, a bohužel jsem poslem špatných zpráv v tomto ohledu a věřím tomu, že kolegové, stejně jako 
já, cítí potřebu, tohle řešit velmi rychle, zkusíme během dneška.  

 

Prosím další dotaz. 

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Petr Novák, dobrý den. Ještě mám jeden dotaz, který se týká katalogového listu symetrického internetu, protože my 
bychom se docela rádi vyvázali z toho, aby když budeme migrovat na nějaké nové IP rozsahy, nového poskytovatele, 
tak tohleto se nám už nestalo, tak bychom rádi nějakou formou poptávali Provider Independent Adresy. Tzn, pokud 
bychom chtěli poptávat Provider Independent Adresy, máme to dát zase do poznámky, protože podle vyjádření třeba 
původních operátorů KIVSu, by s tím neměli mít nutně problémy, ale když už bychom měli migrovat, tak ať máme 
Provider Independent Adresy, aby nám v budoucnu jakákoliv případná migrace nezvyšovala náklady.  

 

Děkuji za dotaz, odpoví p. Štefan. 

 

Ing. František Štefan 

Jestli můžu opět prosím v rámci poznámky.  

 

Obracím se do auditoria, další dotaz, prosím. 

 

Ing. Daniel Hetzer, Ministerstvo financí 

Hetzer, ještě jednou, Finance. Já se vrátím k těm dotazům kolegů z MPSV, ze Zamědělství, ohledně té zadávací 
dokumentace. Minule jsem byl napomenut, že nemám komentovat někoho, kdo tady nebyl a já jsem tady taky nebyl, 
takže teď komentuju sám sebe. Ze zápisu z minulého fóra je: Chci se zeptat, to je jako Hetzer, uvozovky, Chci se 
zeptat, zda uvidíme zadávací dokumentaci, když už nemůžeme připomínkovat. Bohužel p. Grygar není, ale odpověděl 
určitě ano, a s tím navazuje ten dotaz, že tady vlastně ty dotazy nebo ty návrhy by odpadly, kdyby vlastně my jsme tu 
zadávačku viděli, alespoň v nějaké omezené míře, abychom Vám s tím mohli pomoct, nabízíme pomoct, ne že bychom 
chtěli šťourat do něčeho, do čeho nám jako není, ale většinou nám do toho je, protože my jsme ti účastníci tady.  

 

Ano, děkuji za dotaz. Vyjádření k tomu Vám řekne p. Pokorný, zpracovatel, finalista zadávací dokumentace. 

 

Ing. Roman Pokorný 

Co se týká zadávací dokumentace, tak určitě některé body bychom s Vámi nějakým způsobem konzultovat chtěli. 
Otázka je jenom jedna jediná, já teda budu takový kacíř a poprosím, aby to zůstalo tady za těmi dveřmi. Jste schopni 
každý garantovat, že tu zadávací dokumentaci, kterou jsme Vám poskytli, nedáte nikomu dále. Je tady, řekněme 
naprosto upřímně jedna obava, kdy Vám to, řekněme, rozešleme a zpřístupníme, tak v tom okamžiku to mají operátoři? 
To je zase otázka ode mne na Vás.  

 

 

Doplňující dotaz  
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Ing. Daniel Hetzer, Ministerstvo financí 

Tak já bych řekl, že by mělo být samozřejmostí, ale tady to bylo minule spíš obráceně, že ta zadávačka se dělala s těmi 
operátory a my jsme o tom nevěděli.  

 

Ing. Roman Pokorný 

Dneska se zadávací dokumentace s operátory určitě netvoří. 

 

Ing. Daniel Hetzer, Ministerstvo financí 

No tak právě proto říkám. A proto bylo i to, jak jste říkali, že nejsou podklady, tak na webu KIVSu přímo, pod tím bodem 
1, kde je KIVS od, do 30. 5., je bod 2., CMS fórum a tam jsou ty registry těch služeb, tzn. to, o čem mluvil p. Veselý. 
Takže tam to všechno je, to se nemusíte ptát na Vnitru, to tam všechno je na tom webu. Je to sice zaheslované a 
možná by mohlo být zaheslované i to, co je teď, protože k těm zápisům, já nevím, já s tím teda problém nemám, díky 
transparentnosti, ale většinou jsou tam už teď přiložené prezenční listiny, kde u každého jména je číslo občanky, telefon 
a e-mail. A to visí normálně na webu, otevřeně, že jo. To nevím, jestli je to úplně dobře.     

 

Ing. Roman Pokorný 

Děkujeme za upozornění, my když tak to z toho odstraníme. Není problém to z toho dát pryč.  

 

Ing. Josef Matějka 

Máme ověřeno, že v tomto kompletu ty osobní údaje nejsou problémem. V tomto kompletu nejsou problémem.  Prosím 
další dotaz. Ještě doplňující dotaz, p. Hetzer. 

 

Ing. Daniel Hetzer, Ministerstvo financí 

Já jsem ještě jednou. Přece jenom my to pošleme, p. Štefane. My ještě k tarifikaci, k požadavkovým listům u hlasových 
služeb.  Jak jste říkali minule, tak na základě požadavkových listů se budou dělat nějaké ty grupy, kterými by se ty 
služby nějakým způsobem grupovaly, teď zaznělo, že zase my si to budeme grupovat nějak sami, jak budeme chtít, 
dejme tomu... Nevím, zaznělo to, p. Štefane. Já nevím, bylo to tak. Je to jedno, ale v té tarifikaci už jsou, co byly i v těch 
minulých požadavkových listech, uvedený koeficienty, že jo. Ty si uváděli operátoři, jak ji nacení, jak bude drahá ta jiná 
tarifikace, než ta standardní. Já si myslím, že tady, nevím, jestli to tam je uvedeno schválně, je koeficient 1 u Merkuru, 
což je vlastně Standard Byznys Profi od Kyslíku, 120 + 60, a už je tam rovnou jednička. Já si myslím to, že když se 
většina shodne v tom, že chce úplně jinou tarifikaci a bude to v těch požadavkových listech vidět, že vlastně většina 
chce tu tarifikaci jinou, tak by ta jednička, primární, měla být úplně u jiné tarifikace, než u toho Merkuru. Třeba já nevím 
u Venuše, Země, že jo. Já nevím. Třeba 120 + 1 a lepší. Když já si vlastně vyberu, že chci jako lepší tarifikaci a shodnu 
se na tom s většinou ve státní správě a budeme to požadovat a ta tarifikace bude jakoby cenově horší nebo ten tarif je 
horší a ještě nám na to dají koeficient operátor, tak ta cena pak bude tak nepřípustná. A od toho jsou ty požadavkový 
listy, že my chceme mít ty požadavky, a my si je chceme zgrupovat a my chceme mít tady toto, jako primární tarif. Vždyť 
my nejsme malý zákazník, jako státní správa, ale ne? 

 

Děkuji za dotaz. Chce se p. Štefan k tomu teď, hned, tady na místě, vyjádřit?  

 

Ing. František Štefan 

No je to otázka. Má strašně moc úhlů pohledu z mnoha stran. Můžeme se nad tím v relativně krátké době ještě 
zamyslet nad těmi koeficienty. Je to návrh stvořený s nejlepším vědomím, svědomím z katalogových listů. Pokud by 
celá státní správa uznala, že jsou pro ni lepší tarify, není problém to změnit. Ale teď je otázka, kdo vystoupí za celou 
státní správu a řekne, že jeden tarif je lepší. Takže tak je to se vším.  

 

Ing. Daniel Hetzer, Ministerstvo financí 

Já samozřejmě nerozporuju to, že 120 + 60 je nejlepší a možná i nejpoužívanější. Já nevím teďko, jo. Ale vím, že u nás 
většina hovorů, které jsou odchozí, tak jsou třeba do těch dvou minut, a když to přeskočí do té další, tak už platí další 
minutu navíc, tak už je 59 sekund plus. A tak to bylo, protože prostě, protože ten tarif tady byl a jinej tady zatím nebyl a 
tak to bylo historicky a ti kluci už to neřešili prostě ty provozní kroky, jestli provolají 10 nebo 12 tisíc. A teďko, když 
máme jakoby tu možnost, si to určit a opravdu by to ta většina chtěla, je to opravdu jenom k zamyšlení. To není jenom, 
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že vyhodit jedničku z Merkuru. To ne, jasně, že ne. To je asi nejpoužívanější tarif, i když možná by to stálo za tu úvahu 
to zkusit změnit. Tady to byla vždycky argumentace, že my jsme velkej zákazník, jako státní správa, že si můžeme 
diktovat, jak to bude. Ale teďko už se zase kloníme k tomu standardu, který tady je už 7 let, jo. Víc možná.  

 

Za realizační tým projektu KIVS děkujeme za námět.  Zeptám se, ano  

 

Vladimír Kosiner, ŘSD 

Kosiner, ŘSD, Já bych měl spíš jenom takovou připomínku k té zadávací dokumentaci. Já si myslím, že bychom ji určitě 
měli vidět, protože my potom budeme zodpovědní za to finanční plnění a budeme zodpovědní za ty smlouvy, které 
podepíšeme. Navíc si myslím, že ta zadávací dokumentace bude jedna, ta bude teď několik týdnů, několik měsíců před 
těmi dodavateli skrytá, ale pak se bude opakovat. Určitě nebudete vytvářet pro každou novou objednávku novou 
zadávací dokumentaci. Takže se jedná o pár měsíců utajení a stejně ji budou znát.  

 

Děkuji za dotaz, odpoví pan Panáček 

 

JUDr. Tomáš Panáček  

Odpovím na tento dotaz ve dvou oblastech. Jednak teda, co se týče té odpovědnosti. V zadávacím řízení nese 
veškerou zodpovědnost za zadávací podmínky a vůbec za průběh toho zadávacího řízení centrální zadavatel, 
Ministerstvo vnitra, to neponesete tu odpovědnost vy. Součástí zadávací dokumentace je i ten vzorový typ smlouvy, 
který budete podepisovat. Nicméně, co se týče zpřístupnění nebo Vaše seznámení se zadávací dokumentací, tak jsme 
taky pro, abyste se s tou zadávací dokumentací seznámili, a jsou tady dva pohledy na věc.  Jednak  únik informací 
jednotlivým potenciálním dodavatelům, kteří by se mohli dozvědět dřív, než bude zahájeno zadávací řízení, což by 
potom mohlo být důvodem k podání různých námitek zase jiných dodavatelů, že ti se k tomu nedostali, apod. A druhý je 
zase zájem Vám to zpřístupnit. Takže hledáme formu, jak se s Vámi, když to řeknu lidově, o tu zadávací dokumentaci 
podělit. Abychom se skutečně, netajíme nic. Ta zadávací dokumentace neobsahuje skutečně žádné informace, které by 
měly být utajované nebo které byste neměli vědět. Týká se spíš té diskriminace.  

 

Děkuji, prosím další dotazy.  

 

Ing. Bedřich Vít, Ministerstvo průmyslu  

Ještě jednou Vít, Ministerstvo průmyslu. Když jsme se bavili o těch požadavkových listech, tak mi tady ještě zůstala 
jedna nevyjasněná otázka. U požadavků na zelenou linku, tam byly dva sloupečky a nenašel jsem to v žádném 
manuálu, tak bych se chtěl zeptat, volání Green line a mobil fix – fix. Pane Štefane, můžete mi to vysvětlit? 

 

Ing. František Štefan 

Teď doopravdy nejsem schopný. Doopravdy pošlete mi to, na e-mail, já se k tomu vyjádřím. Děkuju.  

 

Prosím další dotazy. Zeptám se pánů a dámy za předsednickým stolem, jestli někdo chce ještě do diskuse s nějakou 
tematikou. Prosím, dotaz. 

 

Ing. Leo Vávra 

Dobrý den, Vávra, Ministerstvo financí. Já pořád čekám na bod č. 3., programu, diskuse. On už asi začal. V jakém stavu 
jsme teďka.   

 

Plynule jsme přešli do bodu 3.  

 

Ing. Leo Vávra 

Abychom náhodou neskončili, a já jsem to nestačil říct. Prosím Vás pěkně, já bych chtěl požádat, doporučit, aby se od 
dnešního CMS fóra, včetně, stala součástí bodu programu informace, o stavu zadávacího řízení z Vaší strany. Protože 
Vy máte povinnost vůči nám, tuto informaci podávat. A toto bude asi to nejlepší místo, kde bychom si mohli ty informace 
předávat a k nim se vyjádřit. Tím Vás chci požádat dneska, abyste nám řekli, v jakém stavu zadávací řízení je. My víme, 
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že jste udělali předběžné oznámení. V rámci předběžného oznámení byly vytvořeny jakési části veřejné zakázky. TO 
jsme museli zjistit úplně bokem, alespoň my teda. Nikdo nám to neřekl, že budou členěny tyto jednotlivé části veřejné 
zakázky, podle jednotlivých druhů poptávaných služeb. Pak bych chtěl vědět, jak bude organizačně zajištěna první 
etapa zadávacího řízení, tzn. vyhlášení nebo výzva na zavedení dynamického nákupního systému, co bude obsahovat, 
ta výzva nebo jaké budou požadavky na kvalifikaci nebo další požadavky. A pak druhá část toho zadávacího řízení, to je 
vlastní DNS, abyste nám řekl, jak bude probíhat ta soutěž, po jakých skupinách, co bude výsledkem, jestli se budou 
soutěžit jednotlivé linky zvlášť nebo po těch grupách a jakým způsobem vznikne smlouva, kterou nebudeme 
podepisovat, jak je zvykem, ale asi k ní budeme přistupovat.   

 

Děkuji za dotaz. První část dotazu, ve vztahu k harmonogramu, zodpoví pan Pokorný.  

 

Ing. Roman Pokorný 

Tento harmonogram byl prezentován, jestli si dobře pamatuji, předminulé CMS fórum a myslím, že i visí na webu 
Ministerstva vnitra.  Předběžné oznámení bylo odesláno na ISVZ 5. června. Co se týká teď aktuálního termínu, tak jsou 
finalizované, hotové katalogové listy, požadavkové listy jsme rozeslali, dneska teda zaktualizujeme. Požádáme Vás, 
abyste nám je poslali nazpátek do 16. 7. 2012, v rámci příštího týdne, pondělka, úterka, horizont, bychom měli mít 
hotovou zadávací dokumentaci, co se týká nějakého našeho interního kola s tím, že nejpozději 30. 7. bychom rádi tuto 
zadávací dokumentaci pověsili na ISVZ tak, aby celé výběrové řízení začalo. S tím, že potom lhůta pro podání nabídek 
a DNS je předpoklad na termín 9. 10. a asi předám slovo Tomášovi Panáčkovi, který řekne potom ten zbytek.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Vy jste mi vzal z úst, co jsem chtěl předeslat, na příštím CMS fóru toto všechno proběhne: prezentace samotného 
procesu DNS, bude prezentován ten proces i graficky, abyste pochopili jaký je ten proces jako takový, jak bude probíhat 
to zadávání, budou vysvětleny jednotlivé principy samotného zadávacího řízení a bude uvedena i ta obecná kvalifikace 
jako taková, vůbec jak bude stavěná na ty části, apod. Co se týče informování o zadávacím řízení, samozřejmě tuto 
povinnost máme a budeme Vám průběžně ty informace podávat, ale zadávací řízení ještě nezačalo.  

 

Doplňující dotaz.  

 

Ing. Leo Vávra 

Já jsem si představoval trochu podrobnější informace. Ten harmonogram nám nemusíte číst, ten máme taky. Chtěl 
jsem trošku podrobnější informace, v jakém stavu jsme. Máte tam termín 30. 7., že oznámíte na ISVZ. To znamená, že 
zadávací dokumentace v té době již bude hotová.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Samozřejmě.  

 

Ing. Leo Vávra 

Chci se zeptat, kdy ji uvidíme my, ještě před tím.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Znovu jsem říkal, to byla odpověď tady pánovi, musíme zvolit formu, jak tu zadávací dokumentaci zpřístupnit. Zákon 
říká, že bychom jaksi neměli umožnit dodavatelům obecně, zpřístupnění, nebo konkrétním dodavatelům zpřístupnění 
podmínek dřív než ostatním, docházelo by k diskriminaci ostatních a vystavujeme se velikému riziku účelových 
napadání těch soutěží. Proto hledáme formu, jak Vám to zpřístupnit.  Na příštím CMS fóru, se domnívám, že bychom 
Vám mohli obecně toto všechno přednést a prezentovat. Dnešní program CMS fóra obsahoval poptávkové listy a 
diskuzi k tomuto.  

 

Ing. Leo Vávra 

Já jsem tedy chtěl teda požádat o to, aby to bylo pravidelně, v příštím CMS fóru jako bod programu.  

JUDr. Tomáš Panáček 
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Samotné informování o zadávacím řízení, ano.  

 

Ing. Leo Vávra 

A pak jsem se chtěl jenom vyjádřit, že mě trošku uráží, že nám nevěříte. Protože my jsme také vázaní zákonem. Jsme 
státní úředníci, a pokud ta nedůvěra k nám je taková, že nám nejste schopni dát ani nějakou pracovní verzi zadávací 
dokumentace s tím, že bychom to mohli zneužít. Tak jestli je to takhle postavený, tak ta spolupráce nebude dobrá.  

 

JUDr. Tomáš Panáček 

Já se velice omlouvám, ale tak to nebylo chápáno, že bychom Vám nevěřili. Nicméně jste svěřili do pravomoci 
centrálního zadavatele realizaci zadávacího řízení. Ze vší odpovědností a odpovědnost nese centrální zadavatel za únik 
informací.  

 

Prosím ještě další dotaz.  

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Petr Novák, dobrý den. Ještě bych měl jeden dotaz. To znamená nějaká ta reálná představa o tom grupování, už ji máte 
nebo ještě ne? Třeba aspoň o velikosti těch balíčků, jak velký budou ty balíčky, v rámci těch grup.  

 

Ing. Roman Pokorný 

Reálná představa zatím není. Ve hře je balíkování podle, jaké budete mít případně vy požadavky na grupování 
jednotlivých služeb, a pak bude hodně záležet na tom, jaké reálné podklady od Vás obdržíme a víceméně počítáme 
s tím, že jak by v příštím týdnu od Vás dorazily poptávkové listy, tak v příštím týdnu chceme provést návrh té grupace a 
pakliže to bude v rámci možností, tak to i s jednotlivými Vámi, zadavateli, projít. Kdybyste s touto grupací souhlasili 

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Děkuji a ještě bych měl jeden doplňující dotaz, který je tady z naší strany trošku evergreenem. Týká se toho 
licencovaného pásma pro ty SLA větší jak 99,5. Za prvé nevím, jestli p. Štefan sliboval, že pošle nějaký materiál, teď už 
ho bude mít od NBÚ k této problematice případně od kolegů z ČTÚ, Nám se to pořád jeví jako potenciální nebezpečí 
v tom, že jakýkoliv operátor může, námitky jsou samozřejmě vždycky individuální i jakékoliv stížnosti k  ÚOHSu jsou do 
značné míry individuální pocitem toho stěžovatele, ale je podle našeho názoru zbytečné se vystavovat riziku ohrožení 
celé soutěže, protože tam bude v uvozovkách „dobře zamýšlený“, ale ne ve všech případech podle mě reálně potřebný 
parametr, případně určité omezení, protože podobně můžeme samozřejmě omezovat i optické spoje, s tím, že může 
běhat nějaké šifrování nebo něco podobného. Ta logika je velice podobná a to omezení té technologie takhle, je podle 
našeho názoru zbytečné a může ohrožovat tu.. Zvláště, když jsme teda ještě neviděli tu argumentaci toho NBÚ nebo 
ČTÚ, v tomto ohledu, plus ty poplatky, samozřejmě, které se k tomu vážou.  

 

Ing. František Štefan 

Sliboval jsem, že dojde k argumentaci ze strany ČTÚ, NBÚ. Od pondělka začíná jednání s NBÚ na toto téma. Takže 
bohužel do této doby páni z NBÚ nebudou mít čas, aby se mi k tomu vyjádřili. V pondělí proběhne u pana náměstka 
první jednání na toto téma. S kolegy z ČTÚ je to obdobné, tam je opravdu snaha z mé strany Vám tu odpověď dát. 
Požádám kolegy z NBÚ a ČTÚ, aby se účastnili CMS fóra a sdělili Vám k tomu svůj názor, aby nebyl interpretovaný 
mnou. Obecně pro mě nebo z mého hlediska, bezlicenční pásmo je služba, která je totálně negarantovaná a vidím velké 
riziko, provozovat státní infrastrukturu na službách, kde v principu nikdo nic negarantuje. Je to můj  

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Ne, to já Váš názor na jednu stranu respektuju, na druhou stranu i my máme zkušenosti s bezlicenčním pásmem 
relativně dlouhodobé. I třeba GTS, byť cokoliv slibovala v minulosti, tak používala bezlicencované pásmo pro ty stávající 
spoje, to znamená, je trošku iluzorní se domnívat, že to, co doteď fungovalo, tak přestane fungovat jenom proto, že to je 
v tom bezlicenčním pásmu. Co se týká požadavků na bezpečnost, kterou podle mně, na jednu stranu neřeší, jestli je to 
licencované nebo nelicencované pásmo, navíc jaké je tam použité šifrování té technologie. Protože dneska si prostě 
půjdu koupit do Aspy nebo jakéhokoliv takového obchodu, i zařízení pro to licencované pásmo, a vlastně žádného 
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takového potenciálního odposlouchávače tohle nemůže odradit. Nemluvě o tom, že když nás někdo bude chtít 
odposlouchávat, tak nás klidně bude odposlouchávat, protože to bude dostatečně silný subjekt. 

 

Tak ještě pan Štefan 

 

Ing. František Štefan 

Tak obecně, ona bezpečnost není jen o šifrování dat, je to o dostupnosti té služby.  

 

Petr Novák, Ministerstvo financí 

Ano, je to i otázka dostupnosti té služby, na druhou stranu ta dostupnost by měla být zajištěna těma SLA. Pokud ten 
operátor nesplňuje podmínky na tu dostupnost té služby, musí být sankcionován a už jsme to tady říkali i minule, mám 
za to,  že my musíme být hlavně schopní si kontrolovat to, jestli nám je ta služba poskytována v té dané kvalitě, a to 
často, bohužel, nemáme ani na těch pevných drátech, kdy zase jsou třeba problémy i se stávajícím operátore, kdy mají 
moc dlouhý vedení, mají nějaký výpadky nebo ta služba není poskytována, dejme tomu není to 4MB linka, ale je to 
3,75MB. Nebo něco podobného. Reálně tam víc neproteče. My můžeme uplatňovat sankce, ale už to je, prostě i tam 
dochází k těm problémům 

 

Děkujeme za námět, ano za komentář. Prosím, má někdo z auditoria ještě nějaká dotaz do diskuze?  

 

Jiří Kuzin, Správa státních hmotných rezerv 

Kuzin, Správa rezerv, dobý den. Já se chci zeptat trošinku z jiného soudku, a to na IP verzi 6. Ministerstvo průmyslu 
posílá pořád nějaké dopisy organizacím o tom, jestli přejdou na IP verzi 6 atd. Problém je v tom, že my potřebujeme, 
kvůli nějakému informačnímu systému veřejné správy Independent verze adres a od CMS jsme kdysi dostali celý balík 
nezávislých adres. Teď jsem dával dotaz na Českou poštu na CMS a tam řečeno, že zatím tyto rozsahy nemají, že se to 
připravuje až někdy v roce 2013 se spuštěním třeba CMS, nového CMS, atd. Tak bych chtěl vědět, jak jsme na tom a co 
případně máme odpovídat na tyto dotazy Ministerstva průmyslu, protože my jsme splnili to usnesení z roku 2009 tím, že 
jsme všechny infrastrukturní, páteřní, nějaké ty CISka i CE switche máme, co umožňují tady ti IP verzi 6. Děkuji. 

 

Tolik dotaz. Zeptám se, p. Štefan, zodpoví?  

 

Ing. František Štefan 

Verze 6 doopravdy je realizovaná v rámci jiného projektu, tzn., nejsem schopen na této platformě na to odpovědět.  

 

Chce se k tomu p. Velas vyjádřit? 

 

Ing. Vladimír Velas 

Dobrý den. IP verze 6 je v současné době skutečně řešena v CMS projektu 2. Bohužel tento projekt nabral zpoždění, 
takže jeho předpokládané spuštění je až konec roku 2013. Samozřejmě my víme, že máme plnit usnesení vlády, které 
uložilo jednotlivým státním organizacím zpřístupnit minimálně veřejné stránky přes protokol IP verze 6, takže my máme 
v současné době připraveno pro CMS dočasné řešení realizace IP verze 6, bohužel je to jen o penězích. Pokud 
v resortu najdeme, je to předpokládaných cca 8 milionů na upgrade stávajícího hardware, tak samozřejmě to rozšíření 
budeme realizovat. Bohužel v současné době škrtů je to velmi těžká práce. Já vím, že to není žádná omluva, prostě to 
nikoho nemusí zajímat, prostě stav je takový. Takže v současné době, samozřejmě pokud mi nadřízení schválí, že tuto 
akci mám realizovat a přesunou finanční prostředky z jiných, pro mě třeba důležitějších projektů, jako je třeba MATRA, 
tak to realizovat budeme.  Ale dneska Vám neodpovím. Už se mně na to ptalo, tuším p. Došla někde první CMS fórum, 
nepamatuji si to, řekl jsem, že do měsíce Vám dáme vědět, tak to pořád platí, takže teď už mám jen 14 dní, abych Vám 
dal vědět.  

 

Prosím ještě doplňující dotaz 
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Jiří Kuzin, Správa státních hmotných rezerv 

Ale ten dotaz zněl, proč zatím nemůžeme dostat nějaký rozsah těch nezávislých IP adres. To chtějí po mě naši šéfové.  

 

Ing. Vladimír Velas 

Jestli myslíte IP verzi 6, že byste chtěli, jako máte v současné době IP verzi, tak v současné době Česká pošta už to za 
nás vyjednává přidělení rozsahu IP adres verze 6. Bohužel, když se jedná s operátorem mimo republikovým, tak to 
vyjednávání je prostě složitější a hlavně zdlouhavější. Řekl bych, že to je horizont měsíců, než nám bude přidělen ten 
balík. Ale samozřejmě už je o něj požádáno. Nebo už je v jednání, aby nám byl rozsah IP adres verze 6 pro CMS 
přidělen.  

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

Marešová, MPSV, můžu k tomu? My Independent adresy už máme dlouhodobě jak pro čtyřku, tak pro šestku. Není 
vůbec žádný problém si o ni přes jakéhokoliv operátora zažádat. Ty adresy jsou do měsíce vydané a můžete je použít 
tzn., já jsem se vůbec nespoléhala na to, že nám Independent adresy bude zajišťovat Ministerstvo vnitra a normálně 
jsme si je zajistili a není to nikterak až tak finančně náročné. Máme prostě pro nás vygenerovaný blok adres, jako ve 
čtyřce už jsme je měli dávno, ale i pro šestku, Takže tady já opravdu nevidím problém.  

 

Děkuji. Ještě tady.  

 

Jiří Kuzin, Správa státních hmotných rezerv 

Na to bych Vám chtěl, kolegyně, odporovat trošinku. My jsme se obrátili na několik operátorů, samozřejmě ze svého 
rozsahu. Nezávislé nám nedají, dají nám svoje v rozsahu IP verze 6, ještě to chtějí zaplatit a nezávislé nám odmítli dát.   

 

Ing. Petra Marešová, Ministerstvo práce a sociálních věcí 

T-Sytém pro nás zprostředkoval, jako operátor, naše adresy v jejich rozsahu. Takže opravdu nevím, s kým jste 
komunikovali.  

 

Děkuji, další dotaz.  

 

Jiří Veselý, Český úřad zeměměřický a katastrální 

To není dotaz, to je jen k předchozímu, Veselý ČÚZK. Pokud jednáte s Telefonicou, tak se připravte na dlouhou dobu. 
Chtějí za to zaplatit nějaké dvě stovky za rok nebo čtyři stovky, řádově, ale trvalo nám to asi půl roku, ale máme IP v.6. 
IPv4 máme už asi deset let, takže tam nedovedu říct aktuální stav, ale IPv6, ale i přes tu Telefonicu jde, Independent 
Provider Adress v. 6, i přes Telefonicu jde, ale buďte trpěliví.  

 

Děkuji, vidíte, že na CMS fóru je možné jako na fóru řešit i takovýmto způsobem věci. Ptám se, je ještě nějaký dotaz 
z auditoria? Takže protože tomu tak není, já Vám podkuji za dnešní účast na CMS fóru a budeme se těšit na setkání 
příště, které plánujeme za čtrnáct dnů. Děkuji Vám, dámy a pánové, za účast a na viděnou příště.  

 

 

CMS fórum bylo ukončeno 

 

 

 

 

 

Přílohy: 

Příloha č. 1 – Prezenční listina jednání CMS Fóra ze dne 28. 6. 2012 

Příloha č. 2 – Prezentace „Průběžné hodnocení plnění usnesení vlády č. 385/2012“ 
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Přítomni: 

Účastníci jednání jsou uvedeni v prezenční listině, která je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

Zapsal: Alice Mazurková     Dne: 28. 6. 2012 

 

 

 

 

 

 

 

Použité zkratky: 

MF  Ministerstvo financí 

ČÚZK Český úřad zeměměřický a katastrální 

MPSV Ministerstvo práce a sociálních věcí 

MZe Ministerstvo zemědělství 

SÚJB Státní úřad pro jadernou bezpečnost 

SSHR Státní správa hmotných rezerv 

ŘSD Ředitelství silnic a dálnic 

 

 

 

 


